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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 14 Aralık 2024 Cumartesi günü Galatasaray Lisesi Tevfik Fikret Salonu’nda 
yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce, lütfen telefonlarımızı sessize alalım. 

Galatasaray TV rejisi hazır mı acaba? Saygıdeğer katılımcılar, bir 4 dakikalık gecikme ile 

toplantımıza başlıyoruz. Okul giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre 09.58 itibariyle 

oturumumuzda 74 divan üyesi bulunmaktadır. Dolayısıyla açılış nisabımız mevcuttur. Toplantıyı 

açıyorum. Bilgi mahiyetinde toplantımızda 6 kulüp üyemiz de bulunmaktadır. 

Müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 

Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 

üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 

hayatlarını armaya adamış, kıymetli taraftarlarımız, Cumhuriyetimizin kurucusu, Ebedi 

Başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş, kahraman 

şehitlerimiz, Kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi, Ali Sami Yen ve arkadaşları ile, geçen 

toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için sizleri saygı duruşuna davet 

ediyoruz. (Saygı duruşu yapıldı.) 

Buyurun oturabilirsiniz. Geçen 1 aylık süre içinde vefat eden divan üyelerimiz, 5293 sicil 

numaralı İbrahim Haluk Nuralp ve 11292 Güven Osma ruhları şad olsun. Her ikisine de Allah’tan 

rahmet diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. 

Saygıdeğer hazirun, bir cumartesi sabahı kulübümüzün doğduğu ocakta, mektebimizde 

buluştuk. Soğuk bir kış günü ama toplantımızla herhalde ısıtacağız. Saygıdeğer hazirun, 

geçtiğimiz hafta Türk spor kamuoyunu meşgul eden, özellikle tarafsızlığını yitirmiş olan birtakım 

kurulların farkına vardık. Sadece Galatasaray camiası değil, sağduyulu tüm futbol paydaşları 

buna şahit oldular. Bununla ilgili divana gelen evrak bahsinde okuyacağız, hem Divan Başkanlık 

heyetinin bir kamuoyuna duyurusu, hem de Kulübümüzün Yardımlaşma Sandığı’nın ve 

Galatasaraylı Sporcular Derneği’nin bildirileri var. Bunları yeri gelince okutacağım. 

Sadece şunu söylemek istiyorum. Futbolun düzenleyici kurulları, FIFA, UEFA ve onlardan Türkiye 

Futbol Federasyonu’na geçmiş olan temel etik kuralları bütün futbol camiasındaki paydaşların 

davranışlarını madde madde birlik, beraberlik ve dostluk olgularını zedelemeyecek zaafa 

uğratmayacak şekilde düzenlemiştir. Dolayısıyla Saygıdeğer Başkanımız Dursun Aydın Özbek’e 

ve başta İkinci Başkanımız olmak üzere, Kulüp Yönetim Kurulu üyelerimize ve Galatasaray 

Camiasına yöneltilmiş bu tehditkâr ifadeler asla ve kat’a kabul edilemez. Ben bunu belirtmiş 

olayım, açış konuşmamda.  

Şimdi gündemimize geçiyoruz, gündemi, Divan Kurulu yazman üyemiz Sayın Nilüfer Sanvar 

okuyacak. Buyurun. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

Divan Kurulu, gündem: 

1. Kasım ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 

2. Divan başkanlığına gelen evrakın okunması.  
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3. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında genel görüşme.  

4. Galatasaray Sportif A.Ş.’nin 1 Haziran – 31 Ağustos 2024 dönemine ait, ilişkin 3 aylık 

finansal raporuyla ilgili bilgi sunumu. 

5. Kapanış 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

Şimdi gündemin 1 inci maddesiyle devam ediyoruz. Kasım ayına ait toplantı tutanağının takdimi 

ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenerek, kontrol edilip, gsdivan.com Divan Kurulu internet 

sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle aylık toplantı tutanağını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

Gündemin 2 nci maddesi ile devam ediyoruz. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Önce 

Aralık ayı sonu itibariyle tüzüğümüze göre, sicil kurulu tarafından 25 yılını doldurarak aramıza 

yeni katılacak olan divan üyelerimizin listesi bir kapak yazısıyla sicil kurulumuzdan bize iletildi. 

Bunu okuması için Divan Kurulu Yazman üyemiz Ali Tüzmen’den rica ediyorum. Kapak yazısını 

okuyalım. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 

Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanlığına, sicil kurulumuzun 2 Aralık 2024 tarih ve 18 

sayılı toplantısında almış olduğu kararla, tüzüğümüzün ilgili 118/5 maddesi gereğince, divan 

üyesi olmaya hak kazanan 187 üyemizin isim listesi ekte takdim edilmiştir. Saygılarımızla, H. 

Gürkan Eliçin, Sicil Kurulu Başkanı. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler, saygıdeğer üyelerimizi yeni divana aramızda katılan arkadaşlarımıza, 

ağabeylerimize, ablalarımıza, kardeşlerimize, özellikle aramıza hoş geldin diyoruz. Bununla ilgili 

toplantımız, yeni yılda 11 Ocak Cumartesi günü yine mektebimizde, bu salonda icra edilecek. 

Bununla ilgili kendilerine davet yazısı gönderilecek. Dolayısıyla bu yazıyı okumuş olduk. 

Şimdi diğer gelen evrakları ben sırayla, ilkini, Divan Başkanlık Kurulu bildirisini ben kendim 

okuyorum. 

Sırasıyla okutacağım. 

Saygıdeğer futbol kamuoyu,  

Cumhuriyet dönemi futbol tarihine baktığımızda 101 yılda 73 ayrı dönemde, 45 ayrı federasyon 

başkanının görev aldığını görüyoruz. Dolayısıyla mevcut görevdeki başkan dâhil, bu koltuklar, 

emanet koltuklardır ve kimsenin tapulu malı da değildir. 

TFF nin etik kurulu talimatında düzenlenmiş, etik davranış ilkelerinin, ilgili maddeleri özet olarak, 

futbol camiasındaki tüm gerçek ve tüzel kişiler, heyecanlı, kontrol dışı, ön yargılı ve suçlayıcı, 

kulüpler arasında çatışmaya yol açacak, dostane duyguları zaafa uğratacak beyan ve 

açıklamalarda bulunmaktan kaçınmak zorundadır, şeklinde düzenlenmiştir. 

Galatasaray Spor Kulübünün Saygıdeğer Başkanı, Dursun Aydın Özbek’e karşı, TFF Başkanı 

tarafından sarf edilen tehditkâr ifadeler, bizatihi TFF’nin yayınlamış ve uymak zorunda olduğu, 
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etik kuralları ihlal etmekte olup, Galatasaray Camiası tarafından, asla ve kat’a kabul edilemez. 

Kamuoyuna saygıyla duyurulur.  

Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanlığı. 

Şimdi Galatasaray Spor Kulübü Yardımlaşma ve Dayanışma Sandığı’nın ilgili konudaki bildirisini, 

Sayın Nilüfer Sanvar okuyacak, buyurun. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

10.12.2024, Galatasaray Yardımlaşma ve Dayanışma Sandığı olarak, her zaman birlik beraberlik 

içinde hareket ettik. Zaten sosyal hayatın vazgeçilmez unsurudur. Galatasarayın öncü ve lider 

bir kulüp olduğunu, kendi kültürü ile Türkiye'nin kuruluş yıllarından itibaren, Cumhuriyet ve 

demokrasi ile hizmet ettiğimiz, toplumsal yaşam ve spor etik değerlerini, galibiyet-mağlubiyet 

çizgisinde değil, bir yaşam biçimi olarak benimseyen, örnek bir aile olduğumuz ve bu büyük 

ailenin en zor şartlarda dahi, bir arada durmayı başarabildiğini, anlamsız kavgalar, çabalarına ve 

kompleksli söylemlerin, bu aileyi daha çok kenetlendirdiğini, ailenin bir parçası olan, 

Yardımlaşma ve Dayanışma Sandığı’nın da Başkanımıza yapılan çirkin saldırıların karşısında 

olduğumuzu, Başkanımız ile el ele daha büyük hedeflere yürürken, sporun ruhuna yakışmayan, 

sokak kabadayılarının karşısında, Başkanımızın yanında olduğumuzu, spor kamuoyunun 

dikkatine sunarız. Galatasaray Türkiye’dir. Sevgi ve saygılarımızla, Galatasaray Yardımlaşma ve 

Dayanışma Sandığı Yönetim Kurulu. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Şimdi Galatasaraylı Sporcular Derneği’nin, aynı konudaki deklarasyonunu Divan 

Kurulu Başkan Yardımcımız Sayın Yalçın Kaya, kendisi de sporcudur. Şampiyon kürekçidir. 

Buyurun. 

 

Divan Kurulu Başkan Yardımcısı Yalçın Kaya 

Değerli Galatasaraylılar, Türkiye Futbol Federasyonu Başkanının, Kulübümüz Başkanı Sayın 

Dursun Aydın Özbek ile ilgili olarak yazılı ve görsel basına yansıyan sözlerini, Galatasaraylı 

Sporcular Derneği olarak şiddetle kınıyoruz ve kabul edilemez buluyoruz. Türkiye Futbol 

Federasyonu Başkanının ifadeleri ve son dönemlerde rakip camiaların yöneticilerinin, 

Kulübümüz Yönetimine yönelik talihsiz açıklamaları karşısında, Galatasaraylı Sporcular Derneği 

olarak, Başkanımız Sayın Dursun Özbek ve şahsında temsil ettiği kulübümüzün yönetimine 

desteğimizi, camiamıza iletiriz, saygılarımızla. Galatasaraylı Sporcular Derneği. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Divanımıza gelen bir evrak vardı ama ben günün, toplantının insicamını bozmamak 

için onu Sayın Alkan Eraltan burada mı acaba? Ben bunu önümüzdeki oturumda okumayı Divan 

Kurulu Başkanlık Heyeti olarak uygun gördük. Dolayısıyla gündemimizle devam ediyoruz. 3 üncü 

maddeyi, kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında genel görüşme. Genel 

görüşmeyi açmadan önce, kürsüye Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’i davet ediyorum. 

Buyurun Sayın Başkan. 
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Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Sayın Divan Başkanım ve kıymetli heyeti, çok değerli Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer 

hanımefendiler ve beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum. Aralık ayı 

itibariyle bir değerlendirme yaparsak, kulübümüzün tüm şubelerinde hedeflediğimiz şekilde 

yoluna devam ettiğini söyleyebiliriz.  

Özellikle amatör şubelerde, hem yetiştirici kulüp hüviyetimizi koruyup, hem de rekabeti en üst 

seviyede devam ettirmekten dolayı büyük bir mutluluk duyuyorum. Bu başarılı gidişatta katkıda 

bulunan oyuncularımızı, personelimizi ve yöneticilerimizi kutlamak istiyorum. 

Bir teşekkür de amatör şubelerimize her zaman destek veren, Galatasaraylılara ve armanın 

olduğu yerde yanımızda olan taraftarlarımıza göndermek istiyorum.  

Futbol takımımız, hem Türkiye'de, hem de Avrupa'da hedeflerine doğru ilerlemeye devam 

ediyor. Her zaman söylediğim gibi, Avrupa'da artık özlediğimiz başarılara ulaşmak ve Türkiye'de 

25 inci şampiyonluğu kazanıp, gerçek 5 inci yıldızı formamıza takmak istiyoruz.  

Bu hedefe ulaşmak için sonuna kadar mücadele etmeye devam edeceğiz. Başkaları gibi, 

istatistikleri, rakamları kendi istediğimiz gibi yorumlayıp, kendimizi olmadığımız gibi 

görmüyoruz, işimize bakıyoruz.  

Değerli hazirun, son 2 haftadan beri olan gelişmeleri hepimiz izliyoruz. Özellikle futbolda 

Galatasarayın yeşil sahalarda gösterdiği performansı ve başarıyı engellemek için çeşitli 

mihraklardan akla hayale gelmeyecek davranış biçimleri sergileniyor.  

Bundan kulüp olarak ve camia olarak mücadele ediyoruz. Öyle ki, maçları bütün camiamız, 

taraftarlarımız herkes seyrediyor ve buradaki uygulamalar, hepimizi, yönetimi, camiamızı, 

üyelerimizi ve taraftarlarımızı büyük ölçüde üzmektedir. Özellikle son dönemde yapılan 

açıklamalar, Galatasarayın hedeflerine ulaşmaktan engelleyecek seviyede hiçbir zaman 

olamayacaktır. Verdiğimiz mücadele, bütün bu engellerin üzerinden geçip, Galatasarayı hak 

ettiği, layık olduğu başarılara taşımak üzere, ben ve arkadaşlarım her şeyi yapıyoruz.  

Bir konuya açıklık getirmek istiyorum. Geçtiğimiz hafta yapılan, yaptığımız bir toplantıda, daha 

doğrusu bir televizyon programında bir ifadede bulundum, çok net ve sarih bir ifade. Her kim, 

her kim Galatasarayın başarısına, Galatasarayın emeğine, Galatasarayın kazandığı puanlara el 

uzatırsa, elini kırarım dedim. Göz koyarsa, gözünü çıkarırım dedim ve bu söylemimin 

arkasındayım. Herkes bu ifademi şöyle anlasın. Galatasaray örnek bir kulüptür, Galatasaray 

Türkiye'nin en büyük markası, spor markasıdır. Dünyaya mal olmuştur. Biz mücadelemizi yeşil 

sahalarda yaparız, burada hak ettiğimiz puanlara da kimsenin, demin ifade ettiğim gibi, göz 

koymasına da tahammül edemeyiz, gereken müdahaleyi de yaparız. 

Şimdi burada özellikle dikkatinizi çekmek istediğim hususlar var. Rekabet ettiğimiz ve özellikle 

önemli bir rakibimiz, akla hayale gelmeyecek söylemlerle bir algı peşinde ve bu algıya da futbolu 

yönetmekten sorumlu olan kişiler ve özellikle Merkez Hakem Kurulu, gereken desteği 

vermektedir. Son Sivas’ta oynadığımız maçı hepinizin izlediğini düşünüyorum. Orada olanlar, 

orada maçı yöneten hakemin davranış biçimi kesinlikle kabul edilemez. 

Bu konuyla ilgili gerekenleri söyledik, bu konuyla ilgili gereken müracaatları yaptık. Davranış 

biçimimiz, özellikle spor camiasında, özellikle futbolda herhangi bir kaosun çıkmasına yönelik 

değil. Tamamen bir hak arayışı, tamamen bir adalet arayışı çerçevesindedir. Umuyorum ki, 
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futbolu yöneten kurumlar, kişiler, bundan sonraki dönemde, gereken tedbirleri almak suretiyle, 

Türk futbolunun bir kaosa sürüklenmesini engelleyeceklerdir. 

Biraz önce kurumlarımız, Galatasaray Spor Kulübü olarak girdiğimiz bu mücadelede destek 

mesajları yayınlamışlar, bunları da Sayın Divan Başkanı ve heyeti okudu, sizlere şey yaptı. Bu 

konuda Yönetim Kurulu olarak verdiğimiz bu çabalara destek veren bütün kurumlarımıza, ayrıca 

attıkları tweetlerle ve hem bana hem de Yönetim Kurulumuza destek veren bütün 

arkadaşlarıma buradan büyük bir teşekkür gönderiyorum. Şurası muhakkak ki, Galatasarayın 

birlik ve beraberliği, her zaman böyle durumlarda oluşmuştur ve zaten bizim başarımızın, böyle 

bir kulüp olmamızın yegâne temeli de budur.  

Değerli hazirun, benim savaşım, arkadaşlarımla girdiğim bu savaş, tamamen Galatasarayın 

değerlerini korumaya, Galatasarayın girmiş olduğu yarışmalarda, başarılarını engellemeye 

yönelik alınan tavırlara karşıdır. Buradan bizi durdurmak isteyenlere bir kez daha duymak 

istemedikleri bir şeyi söylemek istiyorum. Ne yaparlarsa yapsınlar, bizi engelleyemezler. Bu 

ülkenin iyi insanları, doğru olanlar, her zaman kazandılar, yine de kazanacaklardır. Sahada 

oynadığımız iyi futbolla, taraflı, tarafsız herkesin takdirini kazanarak, adaleti her zaman 

savunarak kazanacağız. Buna gönülden inanıyorum ve arkadaşlarımla beraber bu çabamızı 

sürdüreceğiz. 

Değerli hazirun, Sevgili Galatasaraylılar, bu süreçte sizden tek bir ricam var. Bugüne kadar 

durduğunuz gibi, bundan sonra da bu mücadelede bizim yanımızda yer almanızdır.  

Sizden aldığımız destekle, biz her mücadeleden başarıyla çıkarız. Herkesin bildiği gibi, 

Galatasaray birlik olduğu sürece, karşısında da kimse duramaz. Hepinize sevgi ve saygılarımı 

sunuyorum değerli hazirun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Başkana teşekkürler. Şimdi değerli hazirun bizim gündemimizin, şu anda icra etmeye 

başladığımız önemli ve güncel konular hakkındaki genel görüşme ve dördüncü, gündemin 

dördüncü maddesindeki, Galatasaray Sportif a.ş.nin 3 aylık, ilk quarter finansal raporu ile ilgili 

bilgi sunumu, Yönetim Kurulu Muhasip Üyemiz Sayın İbrahim Hatipoğlu’nun. Şimdi ben şu anda 

önümdeki bir liste görüyorum, konuşmacı listesi. 7 saygıdeğer üyemiz kayıt vermişler. Ben tabii 

hangi konuda konuşacaklarını bilmediğim için şöyle bir şey öneriyorum. Müsaadenizle sportif 

a.ş.nin ilk 3 çeyrek raporunu icra etmek üzere, her iki gündem maddesini birleştirelim, çünkü 

öbür türlü saygıdeğer konuşmacılarımız birden fazla kürsüye çıkmak durumunda kalabilirler. 

Ama buna beraber karar verelim. Her iki gündem maddesini birleştirmeyi öneriyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

Kürsüye Sayın İbrahim Hatipoğlu’nu davet ediyorum. Buyurun Sayın Muhasip Üye. 

 

Kulüp Muhasip Üyesi İbrahim Hatipoğlu 

Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, Sayın Başkanım, Yönetim Kurulu ve saygıdeğer 

Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum.  

Öncelikle sportif a.ş.nin 1 Haziran – 31 Ağustos 2024 dönemi gelirlerini, daha doğrusu, finansal 

tablolarını size arz etmek üzere huzurlarınızdayım. Öncelikle bu tabloların hazırlanmasında esas 

olan, TMS 29 raporlama esaslarının dikkate alındığını, buradaki rakamların, endeks ve düzeltme 
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katsayılarıyla düzeltildiğini belirterek bilgilere başlamak istiyorum. Çünkü geçmiş dönemde 

verilen rakamlarla, bu düzeltmeler sonrası birtakım farklılıklar oluşmuştur. 

Sportif a.ş.nin konsolide olarak 1 Haziran – 31 Ağustos 2024 dönemindeki toplam hasılatı 1.887 

milyar TL olarak gerçekleşmiştir. Aynı rakam, geçtiğimiz dönem, 2 milyar 370 milyon 

mertebesindedir. Bu dönemde satışlarımızın maliyeti, 1 milyar 843 milyon, dönem brüt kârımız, 

43,5 milyon TL olarak gerçekleşmiştir. Aynı rakamlar bir önceki dönemde, 1.452 maliyetler ve 

917 milyonluk brüt kâr olarak gerçekleşmişti. Genel yönetim giderlerimiz, 62,6 milyon, 

pazarlama, satış dağıtım giderleri, 144,6 milyon, diğer faaliyet gelirleri 45 milyon, diğer faaliyet 

giderleri, 314,8 milyonla, faaliyet kârı eksi 433 milyon TL olarak cereyan etmiştir. Burada diğer 

faaliyetlerle ilgili küçük bir bilgi vermek gerekirse, geçtiğimiz dönemde 762 milyon liranın, 728 

milyonu kur farkı iken, bu dönemde 314 milyon liralık giderin 217 milyon TL’si kur farklarından 

oluşmaktadır. 

Enflasyon düzeltmesi sonrası oluşan parasal kayıp-kazanç, 2024 yılında 262 milyon, yatırım 

faaliyetlerinden gelirler 193 milyon, finansman gelirleri, 138 milyon, vergi geliri eksi 37,7 milyon 

ve dönem kârımız da 123 milyon TL olarak gerçekleşmiştir. Aynı rakam bir önceki yıl, dönem kârı 

olarak 1,3 milyar TL olarak gerçekleşmişti. 

Oluşan hasılatımızın 1.887 milyonluk toplam hasılatımızın 195 milyon TL si sponsorluklardan, 87 

milyon TL si yayın haklarından, 211 milyon TL si, loca, vip ve kombine satış gelirlerinden, 809,9 

milyonu mağazacılık satış geliri, 52 milyon lirası, sporcu transfer, kira ve yetiştirme gelirlerinden, 

531 milyon TL si de UEFA Avrupa ligi gelirlerinden kayıtlarımıza geçmiştir. Geçmiş dönemdeki 

hasılatımız 2,3 milyarken, bu dönem %20 azalmış, 1.887’ye düşmüş, buradaki temel sebep, 

geçtiğimiz yıl şampiyonlar ligi gelirlerinden elde etmiş olduğumuz rakamdan 

kaynaklanmaktadır. 

Satışlarımızın maliyetine baktığımız zaman, bu 1.843 milyon liralık toplam maliyetin, 593 milyon 

lirası, sporcu ücretlerinden, 362 milyon lirası, amortismandan, satılan ticari malın maliyeti 352 

milyon olarak gerçekleşmiş, diğer kalemlerde de işte, loca, teknik direktör, personel, müsabaka 

gibi, genel giderlerimizle ilgili bilgiler yer almıştır. Geçtiğimiz dönemde 1.452 milyar olan 

satışlarımızın maliyeti, bu dönem 1.843 milyona çıkmış ve %27 bir artış gerçekleştirmiştir. 

Genel yönetim giderlerimiz ise aynı dönemde, 62,5 milyon TL olarak kayıtlara geçmiş, buradaki 

en önemli giderimiz de, personel giderlerimiz olarak tabloda yer almıştır. Bir önceki dönemde, 

59,1 olan genel giderlerimiz, bu dönem 62,5’a çıkarken, %6 lık bir artış gerçekleşmiş. Pazarlama 

giderlerimiz, bu daha çok mağazacılık faaliyetleri altında gerçekleşmiş bir giderimiz, geçtiğimiz 

dönem 135,3 milyon iken bu dönem 144,5 milyon TL ye ulaşmış ve toplamda da %7 lik bir artışla 

dönemi tamamlamıştır. 

Konsolide olarak bilançomuza baktığımız zaman, dönen varlıklarımız 31 Ağustos 2024 itibariyle, 

4.675 milyona ulaşmış, bir önceki dönem 2,4 milyar olan bu rakam, %90 oranında artmıştır. 

Duran varlıklarımıza baktığımız zaman, 9,5 milyarla 31 Mayısta gerçekleşen rakam, 31 Ağustos 

sonu itibariyle, 10.250 milyar TL ye ulaşmış ve %8 lik bir artış gerçekleştirilmiştir. Toplam 

varlıklarımıza baktığımız zaman da, 11,96 milyardan, 14,92 milyara çıkarak, aynı dönemde %25 

lik bir artış ortaya çıkmış. Kaynaklarımıza baktığımız zaman, kısa vadeli yükümlülüklerimiz, 6,9 

dan, 9,2 milyara çıkmış, %34 bir artış gerçekleşmiş, bu dönemde en önemli artışlardan bir tanesi, 

finansal yapılandırma kredilerinin bu döneme denk gelen, kısa vadeye denk gelen payından 
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oluşmuştur. Uzun vadeli yükümlülüklerimize baktığımız zaman, 31 Mayıs itibariyle 4,47 milyar 

olan uzun vadeli yükümlülüklerimiz, bu dönem 4,9 milyara ulaşmış, % 10luk bir artış 

gerçekleşmiş, ana ortaklığa ait, öz kaynaklara baktığımızda, 563 milyon olan 31 Mayıstaki öz 

sermayemiz, artarak, 680, %20 lik bir artışla, 687 milyon TL ye ulaşmıştır. Toplam 

kaynaklarımızın büyüklüğü de 31 Mayısta 11,96 iken, 31 Ağustos itibariyle 14,9 olarak 

gerçekleşmiştir. Saygılar, dikkatinize arz ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kulüp Muhasip Üyemiz Sayın İbrahim Hatipoğlu’na teşekkürler. İlk 3 aylık sportif a.ş. 

finansallarını sundu. Şimdi değerli hazirun, genel görüşmeyi açıyoruz. Sayın Aydın Okay, sonra 

Sayın Refik Arkan’a söz vereceğim. İlk 3 ü anons ediyorum, sonra Sayın İbrahim Göknar. Sayın 

Aydın Okay, buyurun. 

 

Aydın Okay 

Sayın Divan üyelerimiz, size öncelikle kendimi tanıtmak istiyorum, tanımayan arkadaşlarımız, 

dostlarımız da vardır. Ben 10952 Aydın Okay, divan üyesiyim. Galatasaray Spor Kulübü Divan 

Kurulu Başkanımız Sayın Aykutalp Derkan’ı ve kurul üyelerini, Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın 

Dursun Aydın Özbek’i ve Yönetim Kurulu üyelerini, Sayın divan üyelerimizi, sizleri, değerli 

çalışanlarımızı ve misafirlerimizi, sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 

İki sene önce Divan Kurulu, özür diliyorum, divan üyesi beratımı aldıktan sonra, 3 yıl boyunca 

toplantılara katılarak, Galatasaray hakkında tecrübe edinmek istedim ve bununla ilgili olarak da 

hiçbir toplantıyı, divan toplantısını kaçırmadım. Ancak Başkanımız Alp Yalman’la yaptığımız bir 

görüşme sırasında, bana neden 3 yıl diyorsun, 2 yılda da bu olur dedi. Eğer Alp abi bir şeyi 

söylüyorsa, onda bir keramet vardır diyerek, ben bugün söz aldım. Kendisine de bana bu cesareti 

verdiği için teşekkür ediyorum. 

Rahmetli Başkanımız Özkan Canaydın döneminde de Galatasaray sportif a.ş. de 3 dönem görev 

yaptım. Daha sonra Divan Kurulu Başkanımız Sayın İrfan Aktar başkanlığında oluşturulan seçim 

kurullarında, üye ve başkan yardımcılığı görevini yaparak da tecrübeme, tecrübe kattığımı 

düşünüyorum. Bu nedenle bugün yok herhalde İrfan ağabeye de teşekkürlerimi sunuyorum. 

Değerli hazirun, öncelikle söylemek istediğim konu şudur. Aylık olarak yapılacak divan 

toplantılarında, söz alarak, bir konuyla ilgili konuşmak isteyeceğim. O konu da doğru ve yanlış 

gördüğüm konuları ifade edeceğim. Ancak, benim planladığım konuyla ilgili olarak, benden 

evvel bir arkadaşımız konuşursa, yapacağım şey, bence eksik olan bir şey varsa, onu ifade etmek 

olacak ve kürsüden ayrılacağım. 

Bu arada eğer Divan Kurulu toplantılarında konuşulan Galatasaray’la ilgili konular hakkında 

şahsımdan bir görev beklenirse, bu görevi yerine getireceğimi buradan beyan ediyorum.  

Değerli arkadaşlarım, yeni yılın sizlere ve sevdiklerinize sağlık, mutluluk ve başarılar getirmesini 

diliyorum. İnşallah yüzümüzden gülümseme, hayatımızdan Galatasaray, müzemizden kupalar 

eksik olmaz. Sizlere beni dinlediğiniz için teşekkür ediyor, sevgi ve saygılarımı sunuyorum, 

sağlıcakla kalın. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Aydın Okay, teşekkürler. Sayın Refik Arkan buyurun, Sayın Refik Arkan konuşmaya 

başlamadan önce, 10.41 itibariyle katılımı vermek istiyorum. 102 divan üyesi ve oturumumuzda 

14 kulüp üyesi bulunmaktadır. Buyurun. 

 

Refik Arkan 

Tüm Galatasaraylılara sevgi ve saygılarımı arz ederim. Sözlerime başlamadan evvel, Divan 

Kuruluna, bugünkü toplantının saat 10’a alınış sebebini ve Cumartesiye kaydırılması ile ilgili bir 

izahat beklediğimi de bilgilerine sunarım. 

Değerli Galatasaraylılar, sportif alanda ve özellikle futbolda, her türlü seviyesiz engellere ve 

sakatlıklarımıza rağmen göstermiş olduğumuz başarı dolayısıyla, Başkanımıza, Yönetim 

Kurullarımıza, hocamıza ve oyuncularımıza, emeği geçen herkese teşekkür ederiz.  

Sayın Başkana ayrıca ülke olarak yaşadığımız ağır ekonomik koşullara rağmen, ödemeler 

dengemizdeki, düzen, yatırımlarımız, kamu kuruluşları ile yürüttüğü izin ve ruhsat konuları, 

kulübümüzü temsilen katıldığı toplantılar, camiamız dışında cereyan eden olaylar, medya 

iletişimi ilişkileri gibi birçok önemli çalışmaları dolayısıyla ayrıca teşekkür ederim. 

Değerli Galatasaraylılar, Sayın Başkan ile müteaddit defalar görüşme imkânı buldum. Kendisine 

beni kabul ettiği için ayrıca teşekkür ederim. Son ziyaretlerimden birinde, kendisi çok yoğun 

çalışmalar içinde bulunduğunu, her konuyla ilgilenmeye yeterli zaman ayırmasının mümkün 

olmadığını, belli konuların yönetimle paylaşmamızın uygun olacağını ifade etti. Kendisine 

tamamen katılıyorum. Açıkladığım bu nedenlerle, sizlerle paylaşacağım konular ağırlıklı olarak, 

Yönetim Kuruluna yönelik olacaktır. Ben genellikle irticalen konuşmaya alışkınım, fakat konunun 

hassasiyetine binaen, yazılı olarak okumayı tercih ettim. 

Yönetimin geniş anlamda, başkanlık faaliyetlerine önemli katkılar sağladığı, sorumluluklarını 

paylaştığı düşüncesini taşımıyorum. Her şeyi başkandan beklemenin de doğru bir davranış 

olmadığını düşünüyorum. 

Değerli Galatasaraylılar, Yönetim üyelerinin buradan kastım, profesyoneller de dahil. Yazılı ve 

şifahi başvurularımızı, cevapsız veya takipsiz bıraktıklarını izlemekteyiz. Halen kaç başvurunun 

cevapsız kaldığını bilmiyorum. Ama bildiklerimden ikisini önemine binaen huzurlarınıza 

getiriyorum. Divan üyelerimizden, EK ve MT, içeriği önemli olan bildirimlerde bulunmuşlardır. 

Bu profesyoneller ve Yönetim Kurulu dâhil. Ne zaman? 3.5, 4 ay önce. Bildirimleri 3 veya 4 nüsha 

olarak dağıtılmıştır. Peki, ne olmuştur? Hiçbir şey. Hiçbir şey olmamıştır. Kaale alınmamışlardır. 

Değerli Galatasaraylılar, üye bildirimlerinin içeriklerini, hata, noksan, kusur, usulsüzlük, hatta 

suiistimal gibi konuları ihtiva edebilir. Telafi edilmesi mümkün olanlar, tamamlama cihetine 

gidilerek bertaraf edilebilir. Ama daha vahim konular hakkında bizlerden tahammül 

göstermemizi bekleyemezsiniz. Şayet tahammül sınırımıza dayanan bir konu, incelenmez, 

soruşturulmaz, örtbas edilme, sonuçsuz bırakılma gibi bir duruma getirilirse, o ağır fiilleri 

işleyenler, cezasız bırakılırsa, görevini layıkıyla yerine getirmeyenler, fiile iştirak etmiş sayılır ve 

failler ile aynı sıfatı paylaşır. Kulübün âli menfaatleri icabı, bu konuyu burada kesiyorum. Takibe 

devam edeceğim. İlgili Yönetim Kurulu mensubundan bilgilendirme bekliyorum. 

Değinmek istediğim ikinci bir konu, 12 Ekim tarihinde olağan genel kurulda yaşandı. İbra 

oylamalarını müteakip genel kurula iki önerge sunuldu. Bunlardan ikinci önerge, önerge 

vasfından çok öte, adeta bir yönetmelik mahiyetindeydi. Genel kurul divan başkanının bu 
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önerinin önerge vasfını aştığını, yönetmelik niteliğinde olduğunu, yönetmelik yapma yetkisinin 

de sadece yönetim kuruluna ait olduğunu ifade ederek, müzakereye açmaksızın, yönetimin 

bilgisine bu önergeyi aktarması, havale etmesi gerekirdi ve bunu beklerdim. Böyle olmadı. 

Yönetimden bir uyarı, yönetim de bir uyarı yapmadı. Tartışmaya açılan bu öneri hakkında, 

aleyhte konuşan tek konuşmacı yanlış hatırlamıyorsam bendim. Ancak önerge lehine konuşan 

Sayın Çakmak, bu önergenin yönetimle beraber çalışarak hazırlandığını ifade etti. Başkanımız 

önergeye yeni muttali olduğunu, inceleyeceğini ve yanlış hatırlamıyorsam bir sonraki genel 

kurula kadar bir çalışma yapacağını söylemişti. 

Bilahare bu önergede iki Yönetim Kurulu üyesinin imzasının olduğu ortaya çıktı. Ben söz konusu 

önergeye ilişkin Sayın Çakmak’ın ifadesi sırasında, Yönetim Kurulu masasının tam karşısında 

oturuyordum. Yönetim Kurulunun kahir ekseriyeti önergeden bihaberdi. İlk defa duyduklarını 

izledim. Sayın Başkan, sevgi iklimi, birlik, beraberlik, dayanışma Yönetim Kurulundan başlar. Siz 

kulübün siyasetini belirlersiniz, yönetim de o çizgide yoluna devam eder. Sizin koyduğunuz 

hedefler doğrultusunda bu beraberlik ve bütünlük, hareler halinde alt katmanlara, camiaya 

doğru da yayılır. Bu önerge konusu, yönetim kurulunun tesanütüne dair maalesef müspet bir 

intiba bırakmamıştır. Herkes hata yapabilir. Hatayı kabullenmek ise bir erdemdir. Beklerdim ki, 

genel kuruldan sonra yapılan ilk divan toplantısında yönetimin bütünlüğüne hasar veren bu imza 

sahiplerinin, genel kuruldan bir özür mesajı göndermeleri. Sözlerime son verirken, bahsettiğim 

konular, muhalefet olarak algılanmamalı, tamamen Galatasaray menfaatleri ve geleneklerimize 

bağlılığımız açısından dile getirdiğimi bilmenizi ve öyle değerlendirmenizi istirham ederim. 

Hepinize esenlikler diler, saygılar sunarım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Dursun Aydın Özbek Başkanımız bir katkıda bulunacak. Buyurun, sonra da ben divan 

toplantısının günü ve saati konusunda, gerekli açıklamayı vereceğim. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Değerli hazirun, kendimi cevap vermek mecburiyetinde hissettiğim için tekrar 

huzurlarınızdayım. Sevgili Refik kardeşimin, söylemlerinin hiçbirisine katılmıyorum. Kendisi 

aşağı yukarı her gün kulübümüzü ziyaret eder ve konu ile ilgili kendisini de bilgilendiririm. 

Özellikle kürsüden söylediği bir konu, beni son derece rahatsız etmiştir. Genel kurul beni ve 

yönetim kurulumu, Galatasaraya hizmet etmek için seçti. Refik kardeşim eğer, konuşmasının 

başında bir başarıdan söz ediyorsa, burada sadece benim değil, bütün Yönetim Kurulu 

arkadaşlarımın da katkısı çok büyüktür. Bu tip ifadelerle, Yönetim Kurulu çalışmıyor, Başkan 

çalışıyor ifadelerini kesinlikle kabul etmiyorum. Galatasarayda böyle bir usul yoktur. Onun için 

değerli hazirun, ben özellikle Galatasaraya hizmet eden, etmek için büyük emek veren değerli 

Yönetim Kurulu üyelerimin hak ettikleri bir alkış sizden rica ediyorum. 

Galatasarayı böyle söylemlerle yormaya, Yönetim Kurulunu itibarsızlaştırmaya gerek yok. Demin 

de ifade ettim. Demin de ifade ettim, Galatasaray bir bütün olmalı. Galatasaray elbette ki 

icraatın içinde olduğumuz için, zaman zaman hatalarımız olabilir. Onları da buradan ifade 

ediyorum. Ama özellikle şu dönemde, ihtiyacımız olan dışarıdan bize gelen tepkilere, salvolara 

karşı bir bütün olmamız. Hepinize saygılarımı sunuyorum, kardeşlerim. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Refik Arkan, ben prensip olarak cevap hakkı kullanıldıktan sonra bir es verip, şeyi tercih 

ediyorum ama siz kıdemli bir üyesiniz, herhalde bir katkıda bulunacaksınız. Buyurun.  

 

Refik Arkan 

Yönetim Kurulunun birlikte bir görüntü sergilemesinden ben de gurur duyarım, mutlu olurum. 

Ama bir hata yapılıyorsa, o hatayı kabullenmek bir erdemdir. Eğer bu hatanızı kabul ediyor 

iseniz, o takdirde bizim birlikte, beraberlikte ve dayanışmamıza büyük katkı sağlarsınız Sayın 

Başkanım. Sözlerime son veriyorum, sağ olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler, katkınız için ben cevap hakkı demiyorum. Çünkü burada karşılıklı taraflar yok. 

Galatasaray Camiasının seçilmiş yönetimi ve danışma kurulu, en üst düzey, en yüksek istişare 

heyeti olan sizlerin oluşturduğu Galatasaray Divan Kurulu var. Dolayısıyla Galatasaray’ımızın en 

büyük hasleti de budur. Bunun olduğunu düşünüyorum. Üst düzeyde eleştiri kültürü ama 

gerektiğinde tek yumruk olarak kenetlenmek. Eminim Saygıdeğer Yönetimimiz ve Başkanımız, 

sizin katkılarınızdan, eleştirilerinizden, dikkate alacaklardır diye düşünmekteyim. Saygıdeğer 

hazirun, evet, bir gün değişikliği oldu. Ben şöyle düşünüyorum, steril bir ortamda yaşamadığımız 

için kısa bir kronoloji vereyim, fazla uzatmadan, şimdi normalde bizim, federasyonla olan ve tüm 

futbol iklimini bozan olaylar cereyan etmeseydi ve Kulübün temsil makamı olan Başkanlık 

makamı ve tüm Galatasaray Camiası bir saldırıya uğramasaydı, biz normalde 18 inde 3 üncü 

Çarşamba ve statta bu divan toplantımızı icra edecektik. Ancak Futbol Federasyonu Başkanının 

konuşmasından sonra, olağanüstü divan talepleri, herhangi bir yazılı bir şey yok ama gündem 

tamamen farklı bir yere kaydı ve o talepler gelince, biz divan heyeti olarak, şuna karar verdik. 

10’unda bir olağanüstü yapıp, o da Salı günü, yani geçtiğimiz Salı günü bir olağanüstü, apar topar 

yapıp, daha sonra da 18’inde olağan toplantı icra etmek. Dolayısıyla biz sizin seçtiğiniz, seçilmiş 

divan heyeti olarak, şu kararı verdik. Toplantıyı iki toplantı arasında tam ortada mektebimizde, 

kulübümüzün doğduğu ocakta icra edip, Cumartesi günü Tevfik Fikret Salonu’nda icra etmek 

yolunda bir karar verdik. Olay bundan ibarettir. Saat olarak da açıkçası daha önceden belirlenmiş 

yoğun bir Yönetim Kurulu ajandası vardı. Başkanımızın bildiğim kadarıyla, daha önceden benim 

de mezun olduğum, aynı üniversiteden, İstanbul Teknik Üniversitesi’ne, panelist olarak oraya 

bir katılma durumu var. Bir de öğleden sonra, 15.00 de forma arka sponsorumuzun bir lansmanı 

var. Dolayısıyla onun için de saati değiştirip, genel kurullarımızın da başlama saati olan, evet 

biraz erken bir saat olduğunu kabul ediyorum. Saat 10.00 a aldık. Olay bundan ibarettir. Çok 

aykırı, yani genel kurullarımız da saat 10.00 da başladığı için, çok aykırı bir saat değil, ayrıca da 

bir noktada gün de ölmemiş oluyor. Yani insanlar, insanların da tabii ki divan üyesi olarak 

katılıyoruz, genel kurullara da katılıyoruz ama zamanı da ekonomik değerlendirip, Cumartesi 

günü de daha önceden belirlenmiş özel veya resmi toplantılarımız olabiliyor. Ben bunu bu kadar 

söylemekle yetiniyorum. 

Şimdi Sayın İbrahim Göknar, sizi beklettik biraz, ama toplantı gördüğünüz gibi, dinamik, soru, 

cevap ve katkılar giriyor. Buyurun. 
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İbrahim Göknar 

Sayın Divan Başkanım, değerli heyet, Sayın Kulüp Başkanım, değerli Yönetim Kurulu, çok değerli 

Galatasaraylılar, önce günaydın demek istiyorum. Sayın Başkan, siz 9’da da yapsanız, biz divan 

üyeleri, emre amadeyiz gibi gözüküyor, maşallah, bugün 10 olmasına rağmen, neredeyse 100 

kişi, burada toplandık.  

Efendim İbrahim Bey, sportif a.ş.nin bütçesini sundu. Çok kısaca bütçeye değineceğim. 

Gelirlerimiz artıyor, sürekli artıyor, onlar gayet güzel. Ancak dikkat çekmek istediğim husus, 

giderlerimiz de gelirlerimizle yarışıyor. Uzunca müddettir, şahsen faaliyet raporlarında ben 

takibimi gelirlerden daha ziyade, giderlere yoğunlaştırmış durumdayım. Burada bir de küçük bir 

sorum olacak, bugünkü sunumunda İbrahim Bey’in, bir danışmanlık giderleri kalemi var, orada 

da bir 14 milyon lira gördüm. Geçen seneki şeyi hatırlamıyorum, 8 den mi, 7 den mi 14 e çıkmış? 

Bu bizim kulüp bütçemizde de var, yani kulüp diyorum, alışkanlık artık maalesef konsolideyi 

birlikte göremediğimiz için, burada da aklıma geliyor, bunu lütfen ama lütfen bu sunumları ikisini 

birleştirerek, resmi olmasa bile sunsak, o zaman büyük resmi, tabloyu hep birlikte görme 

şansına haiz olacağız. Dernek bütçemizde de bu danışmanlık olayını sürekli merak ediyorum. 

Onu kısaca açıklarsanız, nedir bu danışmanlık gideri, çok memnun olurum 

Efendim, benim bugün sizinle paylaşmak istediğim asıl konu, rekabetin çirkin yüzü. Veyahut 

rekabetin dayanılmaz hafifliği, bir anımla, konuya girmek istiyorum. Sene 1968, 2 Ekim 1968, 

ben o tarihlerde, 13, 14 yaşımdayım. Dolmabahçe stadındayım. Fenerbahçe Kulübü, 0-0’ın 

rövanşında Manchester City’yi ağırlıyor. Dönem rekabet güzellik, saygı, sevgi, birliktelikti. Öyle 

bir yarışın içindeydik. İstanbul'da birbirimizin maçlarına giderdik. Hele hele Avrupa maçı olduğu 

zaman gerçekten biz de rakip kulübü teşci ederdik. O zamanlar, Dolmabahçe stadının kapasitesi, 

20 binler civarındaydı, yanlış hatırlamıyorsam, bizi de sahanın içinde dolu olduğu tribünler, bir 

bölüme koyarlardı, seyircileri, sahanın içindeydim ben de bir taburede oturuyordum. 

75, 80 inci dakikalarda Fenerbahçeli Ogün Altıparmak, ikinci golü attı ve Fenerbahçe, 

Manchester City’yi 2-1 yenerek, kupadan eledi. Golü attığı anda, bizler hepimiz, o saha 

kenarında olmanın avantajıyla çizgiden içeri, Nedim’e doğru koşmaya başladık. Nedim, Ogün 

Altıparmak’a, şimdi 68. Bugüne gelmek istiyorum, bu anıyı anlattıktan sonra. Bugün de rekabet 

anlamında geldiğimiz durum ortada. Rekabetin çirkinliği ortada. Rekabette sözlük anlamına 

baktığınız zaman, çok basit bir ifade var, google’da, diyor ki, aynı kurumlar veya kişilerin 

yaptıkları işlerde birbirleriyle yarışması.  

Başarılı olmak için, kavga etmek için değil. Başarılı olmak için. Şimdi özetle, bugüne bakınca, biz 

artık açıkça, yeni anlayışımızda, birbirimizle yarışmıyoruz, savaşıyoruz. Savaşıyoruz. Rekabetin 

çirkin yüzü. Şimdi Sayın Başkan bahsettiler. Hepimiz biliyoruz, son 2 haftada, son 2 haftada, 

kamuoyunu meşgul eden en önemli konuda, ben de birkaç bir şey söylemek istiyorum. Evet, 

Sayın Federasyon Başkanı, herhalde izlemişizdir hepimiz. Çok uzun süreli bir televizyon 

programına katıldı ve o televizyon programında, benim aklımda 3 önemli başlık kaldı. Onu sizinle 

paylaşmak istiyorum. Bunlardan bir tanesi, şuydu. Dedi ki, evet, X takım, haksızlığa uğradı dedi, 

şaşırdım. X takım haksızlığa uğradı. Federasyon başkanlarının o sıfatla, aslında asıl vazifesi, 

futbol iklimini en sağlıklı, en güzel şekilde, o ortamı hazırlama vazifesidir. Objektif olmalıdır, 

formasını çıkartmalıdır. Şaşırdım, o takımın hakkı yendi. İkinci ifade, hakemlerle ilgiliydi, dedi ki, 

işte hakemler genç, Türk hakemler işte malum ortalıkta yabancı hakem, ben istemiyorum 
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yabancı hakem, biz doğru yoldayız, desteklememiz lazım, hata yapabilirler, bu arada şunu da 

belirteyim açıkça, kendisini tanımıyorum. Ekranlardan görüyorum. Benim hissiyatım o ki, dürüst, 

dürüst ve erdemli bir kişilik olarak bir göründü veriyor bana, onu da ilave edeyim. Fakat sözlere 

geldiğim zaman, o düşüncemle bu çelişkileri çözemiyorum açıkçası. Şimdi bu hakemler 

konusunda 3 gün sonra, kendisi Türkiye'deki bir anlamda artık yeni lisanla, fenomen diyelim, 

eski hakemleri arıyor ve sonuçta da eski hakemlere diyor ki, ya bana operasyon yapıyorlar, 

operasyon çekiyorlar diyor. Kendi merkez hakem komitesi tarafından, bu kadar açık, daha çok 

şaşırdım. Bu nasıl bir şey böyle dedim. Bir federasyon başkanı, bunları açıkça anlatıyor, canlı 

yayın, milyonlar izliyor. 3 üncüsü, en kötüsü, o hususta, zaten Divan Başkanımız açılış 

konuşmasında kurumlarımızın deklarasyonlarını, Sayın Başkanımız ilk etapta bahsedeceğim 

konu için cevabını, Yönetim Kurulu üyelerimiz kendi cevaplarını, derneklerimiz, kendi 

bildirilerini, efendim taraftarlarımız, sosyal medyada kendi görüşlerini, bizler üyeler olarak kendi 

naçizane görüşlerimizi bildirdik. 

Evet, açıkça Galatasaray Spor Kulübü Başkanının sadece bizler değil, dünyada 75 milyon taraftarı 

olan, bunlar da google’dan tespit edilen rakam, dünyada 75 milyon taraftarı olan bir kulübün 

başkanının sadece federasyon için, sizin yada kısa keseyim, size güvenmiyoruz ifadesini, ne tür 

bir alınganlık gösterildiyse, efendim siz görevi bırakacaksınız, ben de görevi bırakacağım, ondan 

sonra görüşürüz şekliyle açıkça tehdit etmek, son derece yanlış olmuştur. Son derece yanlış 

olmuştur. Ben bekledim, acaba bir özür, hani bir yaklaşım, bir şey, onu bilmem, işte telefonu 

açıp, hayır, sayın başkanımız, gazeteler hemen yazar, öyledir o iş, meslek öyle, icabı, işte aramış 

da başkanı, şey, havayı yumuşatmak istiyor. Hayır, sayın başkanı takip ettim, ekranlardan öyle 

bir şey olmamış. Ben bekledim ama ya hani kusura bakmayın, en azından yanlış anlaşıldım 

vesaire gibi bir özür bekledim, gelmedi. Şimdi geleyim, kısaca rakibimize.  

Evet, 68 ruhu. Açık söyleyeyim, biz hâlâ 68 ruhundayız, şartlar ne olursa olsun, biz hâlâ o 

rekabetteyiz. Şimdi gerçeği, buradan kısaca özetleyeyim. Galatasaray Spor Kulübü, özellikle 

futbol branşında, Türkiye'nin başarı anlamında medarı iftiharıdır. Bunu zaten konuşmamız bile 

abesle iştigal, bunu Fenerbahçeli arkadaşlarımız da biliyor, dostlarımız da biliyor. Bizler beraber 

yaşıyoruz, 68 de çok az küfür ederdik birbirimize, espri yapardık, mahcubiyet en ön plandaydı. 

Sokağa çıkmazdık yenilirsek, 2 gün, 3 gün. Yüzümüz kızarırdı. Bugün, bugün yapmadığımız yok 

birbirimize, hele, hele o sosyal medya kalemşörleriyle, taraftarlara da bir şey söylememek lazım. 

Ona biraz sonra geleceğim. Onlar çünkü renk aşkıyla dolu, ne görüyorlarsa, onun beterini 

uyguluyorlar. Şimdi çok kısaca, ben 68 yaşındayım. 59 dan beri de Türkiye Ligine gidiyorum, 

götürülüyordum, başladım. Bütün ligi biliyorum, neyse. Galatasarayın Türkiye'yi geçtim zaten 

de özellikle Avrupa sahnesinde 50 tane en az 50 tane tarihi galibiyetini burada sayabilirim. Sizler 

de buna şahitsiniz. Fenerbahçeli dostlarımızın aklıma gelen bu şekildeki başarıları, 6, 7 taneyi 

geçmiyor. Hemen söyleyeyim, bir tane Bordeaux vardır, tarihte bir tane Boliç’in United’a 

atmıştır, 41 yıl United yenilememişti. Orada atmıştır, şansa 1 golde olsa, başarıdır, zaferdir, öyle 

diyelim, efendim, ötekiler gelmiyor şu anda aklıma. Bu bir gerçek, bunu Fenerbahçeli 

arkadaşlarımız da biliyor. Zaten kendileri de samimice ara sıra ekranlarda bile açıklıyorlar. Yani 

buradan gelmek istediğim nokta şu, Galatasarayla bize kendini en yakın rakibimiz olarak tanıtan 

kulüp arasında bu bağlamda çok büyük bir fark var. Şunu söylemek istemiyorum. İşte sizi 

eziyoruz, biz daha büyüğümüz, biz daha, hayır. Biz daha başarılıyız. Bu bir gerçek. Sonra işler 



 

13 
 

reality şova döndüğü için artık, ekranlara çıkıp, işte Galatasaray, Fenerbahçe, Avrupa'da 

Galatasarayı geçti, şu sırada, filan bunları geçelim. Tarih her şeyi orada yazıyor. Bunu hiç 

unutmayalım. Hah, notuma bakıyorum, şunu da söyleyeyim. Başkanlar pek anlaşamıyor, 

idareciler pek anlaşamıyor, ben yeni bir öneri yapayım, müsaade ederseniz, uç bir öneri. 

Gelelim, gayet centilmence, medenice, iki kulüp divan üyelerinden 3 er kişi seçsin, başarı üstüne, 

bu iki kulübün, oturalım konuşalım. Buradan açık bir teklif yapayım. Dolayısıyla bu olmayacak 

bir şey tabii de, ama gerçeği kabul etmemiz lazım. Onu söylemeye çalışıyorum.  

Şimdi buradan bize de gelmek istiyorum müsaadenizle. İğne, çuvaldız. Evet, belki hoşumuza 

gitmeyecek ama bunu da söylemek mecburiyetindeyim. Efendim bizim de bu süreçte, sadece 

son 2 hafta değil, yıllardır, uzunca yıllardır maalesef bir söylemlerle ilgili bir kısasa kısas yarışına 

girmişliğimiz var. Bu bence bizim için büyük hata, yanlış, hata da demeyeyim de, yanlış. Evet 

kendimize hâkim olamıyoruz. Elbette gelen sözler, gelen o yanlış işte bir sürü ifadeler üstüne biz 

de kendimizi savunma refleksi ile diyeyim, bazen yanlış ifadelerde kısasa kısas yaparken 

bulunuyoruz. Bana göre bunlar da doğru değil. Bana göre bunlar da doğru değil. Neden doğru 

değil? Özetlemek isteyeceğim. Bizim yine Google’a girerseniz, Galatasarayın futbol okulları var. 

Türkiye'nin çok yerinde, yurt dışında, bu okullarda Galatasaray futbol akademisine yetiştirilecek 

küçük çocuklar top oynuyorlar. Şimdi resmi sayfada yazılan Galatasaray tarafından resmi 

sayfada yazılan, vizyon ve misyonu kısaca okuyorum. Diyor ki, Galatasaray örf ve adetlerine bağlı 

olarak, sporun evrensel boyutlarındaki sevgi, kardeşlik ve fair play ilkelerine bağlı, saygılı ve genç 

bireylerin yetiştirilmesi için gereken eğitimin verilmesi. Vizyon. Misyonda da gelecekte 

Galatasaray futbol akademisinde forma giyecek futbolcular yetiştirmek ve bununla beraber 

rakibine, hakeme, seyirciye saygılı olmak diyor, devam ediyor. 

Şimdi açıkçası hepimize sormak istiyorum. Peki, biz ne yapıyoruz? Bu bağlamda biz ne 

yapıyoruz? Biz de aslında zaman oluyor, kendi örf ve adetlerimize, uymuyoruz. Uymayabiliyoruz. 

Dolayısıyla buna da emin olun, emin olalım lütfen. Şimdi sözlerimi bitirmeden önce, şunu da 

söylemek istiyorum. Artık bu çirkin rekabete bir nokta koymamız gerektiğine inanıyorum. Bu iş 

için de yine ilk adımın bizim kendi örf ve adetlerimize, değerlerimize yakışan, liderliğimize 

yakışan şekilde, artık bu tür polemiklere kesinlikle girmememizin çok önemli olduğunu 

düşünüyorum. Buradan da naçizane bir divan üyesi olarak, hem federasyon başkanına, hem de 

rakip kulüpteki yönetime, mevcut yönetime şu çağrıyı yapmak istiyorum. Eğer Başkanım da 

müsaade ederse tabii. Efendim eğer Galatasaraya bu noktadan itibaren bir saygı göstermek 

isterseniz, Galatasaray her zaman saygıya cevap verir.  

Efendim yeni yılın hepimize, sağlık, huzur ve mutluluk getirmesini diliyorum. Sevgi ve 

saygılarımla, teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın İbrahim Göknar’a teşekkür ederiz. Şimdi değerli hazirun, referans verdiğim, etik kurul 

talimatı, 2019 yılında yayınlanmış daha sonra birçok kez revize edilmiş, 13 sayfalık bir talimat, 

federasyon sitesinden basıp getirdim. Şimdi bunun birçok yerinde adalet geçiyor. Şimdi aslında 

burada bir rekabet de değil, bir adalet arayışı var, Galatasaray Camiasının. Galatasaray bir 

ayrıcalık peşinde değil, başkaları gibi. Çünkü Galatasaraylı niçin ayrıcalık istemez? Galatasaraylı 

olmak başlı başına bir ayrıcalıktır da ondan. Şimdi değerli hazirun, federasyonla ilgili şeyler 
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konuşuldu, ben tekrarına girmeyeceğim. Yalnız bir Galatasaray aleyhine artık kasıtlı olduğunu 

düşünmek istemiyorum ama artık kasta varan bir yayıncı kuruluş gerçeği var. Bizim lehimize olan 

pozisyonlar neredeyse uzaydan ve 3, 5 dakika sonra gösterilirken, orada yani burada Yönetim 

Kurulumuzun ve bütün camiamızın bu konuda da özellikle Saygıdeğer Başkanımızın ve 

Saygıdeğer Yönetim Kurulumuzun bu konuda yayıncı kuruluşla da yani naçizane, mutlaka 

görüşüyorlardır ama bu kabul edilebilir değil. Çünkü Eyüpspor maçında, yani maç önemli değil, 

önceki maçımızda, gol olan pozisyondan önce, orta sahada bizim oyuncumuzun, faulle, bariz bir 

faulle indirilmesi söz konusu, dolayısıyla bizim lehimize olan pozisyonlarda VAR protokolü 

devreye girerken, bariz aleyhimize olan pozisyonlarda, o protokol buharlaşmaktadır. Hem 

federasyon, hem federasyon kurulları, hem de yayıncı kuruluş, bu adalet çizgisinden, kamu 

görevi yapmaktadırlar, bakın özerk kuruluşlar olabilir. Özel ve özerk kuruluşlar da olabilir ama 

siz adalet çizgisinden ayrılmamak, eşit, herkese eşit ve tarafsız mesafede, adaleti gözetmek 

durumundasınız. Ben bunu bu kadar söylemekle yetiniyorum. Çünkü icra makamı, Saygıdeğer 

Yönetim Kurulumuzdadır. 

Bir saygıdeğer üyemiz beni telefon ve daha sonra şeyle de uyardı, Sayın Kamil Ahmet Gümüş, 

divan üyemiz, daha önce evraklarını okumuştuk ama henüz Yönetim Kurulundan ve 

sekreteryasından kendisine cevap gelmediği konusunda bir serzenişte bulunuyor. Söz konusu 

KVKK cezası ve Kalamış otoparkının gelirleri konusundaydı, ben bu konuyu da Yönetim 

Kurulumuz bir not alabilirse, bunu iletmiş olayım.  

Şimdi bizim 2019 yılında yani ortak sekreterya, sicil, divan ve denetim kurulu ortak sekreteryası 

ayrıldıktan sonra, Divan Kurulu Başkanlık Asistanı olarak, beraber çalıştığımız, bizim yönetim, 

divan yönetim ekibinin önemli bir parçası olan Sayın Ebru Özçetin, geçtiğimiz ay sonu itibariyle, 

aramızda değil. Kendisi bir şehir değişikliği dolayısıyla ayrılmak durumunda kaldı. Kendisi 

aramızda, ben kendisine divan üyelerinden kuvvetli bir alkış rica ediyorum. 

Değerli hazirun, şimdi ikinci üçlük grubu, yani Sayın Ayhan Yeğinsu 4 üncü konuşmacımız, Sayın 

Seçkin Koç 5 inci konuşmacımız, Sayın Şahin Kasal 6 ncı konuşmacımız. Sayın Ayhan Yeğinsu, 

buyurun. 

 

Ayhan Yeğinsu 

4840 Ayhan Yeğinsu, Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu üyesi, değerli hanımefendiler, 

beyefendiler, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlarım.  

Esas konuma girmeden önce, bir kısa konuyu gündeme getirmek istiyorum. Tam tarihini 

hatırlayamıyorum ama herhalde 2 ya da 3 ay önceki bir Divan Kurulunda, tüzüğümüzdeki gerekli 

maddeyi okuyarak, kulübün renklerinin sarı kırmızı olduğunu söylemiş ve formamızda kullanılan 

renklerin uyumlu olmadığını söylemiştim. O konuda ne yapıldığını bilmemekle birlikte, bu sene 

yeni formalarımızı yapan firmadan, çok daha enteresan bir forma çıktı ortaya. Burada sarı 

kırmızı, nerede? Şimdi değerli Galatasaraylılar, bir kere renklerde, siyah, gri böyle enteresan 

renkler var. Bir de o kadar enteresan bir dizaynı var ki, zamanında eskilerde Ege’ye gidenler bilir. 

Sındırgı dağlarından geçerdik. Böyle çok virajlıydı, sanki o virajlardaki şeyi gösteriyor gibi de 

birtakım şeyler var. Öncelikle tüzüğümüze uymak mecburiyetindeyiz, renklerimiz sarı kırmızı, 

sarı kırmızı formamıza kavuşmak istiyoruz. Şunu da söylemek istiyorum. Belki işte modern 

dünyada birtakım değişiklikler oluyor, başka takımlar farklı renklerle sahaya çıkıyor, işte 
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Avrupa'da da bu böyle oluyor ama bizim rengimiz sarı kırmızı, düşünebiliyor musunuz, 

tribünlerden bir tanesi sarı diye bağırıyor, diğeri kırmızı diye bağırıyor, ama sahada sarı kırmızı 

forma yok. Yani bu hakikaten olabilecek bir şey değil, ayriyeten şahsen beni ve benim yakın 

çevremi de bu formalar hiçbir zaman motive etmiyor. Sanki Galatasaray değil, başka bir takım 

oynuyor. Onun için bu konuda yönetim kurulumuzdan bir hassasiyet rica ediyorum ve bundan 

sonra yapılacak forma dizaynlarında da sarı kırmızı renklerimize sadık kalınmasını ve 

tüzüğümüze uyulmasını istirham ediyorum. 

Esas konumuza gelince, esas konumuz malum, Sivasspor maçı ve sonrasında olan, yaşanan 

şeyler. Şimdi bakın bu maçtan sonra, Sivasspor yönetimi bir açıklama yapıyor, çok kısa 

okuyacağım sizlere. Sporcumuz Rey Manaj’in yaptığı hareketi tasvip etmiyoruz ancak bu 

durumun, oyuncumuz Barış Alper Yılmaz’a kasıtlı bir zarar verme niyeti taşıdığı şeklinde 

yorumlanmaması gerektiğine inanıyoruz. Sahada yaşanan bu tür olaylar, futbolun bir parçası 

olup, tamamen oyun içerisinde anlık reaksiyonlardan kaynaklanmaktadır. Kulübümüz Rey 

Manaj’i, hedef alan hadsiz yorumları şiddetle kınamaktadır. Sporun temel değerlerini zedeleyen 

bu gibi tutumların Türk futbolunun geleceğine zarar verdiği açıktır diye bir açıklama yapıyor. 

Aynı kulübün hocası, basın toplantısında dönüyor diyor ki, maçın hakemi, tamamıyla rakibe 

dönük olarak bütün takdir haklarını kullandı diyor. Şimdi ben de bütün bunları duyduktan sonra 

dedim ki, herhalde başka bir maç izledim. Değerli Galatasaraylılar, kiminiz görmüş olabilir, 

kiminiz görmemiş olabilir ama korner bayrağından çekilen bir enstantaneye baktığınız zaman, 

bir videoya baktığınız zaman, çok net gözüküyor ki, burada bir kasıt var. Adam durduğu yerden 

kalkıyor, kasıtlı bir şekilde geliyor, oyuncumuzun ayağına basıyor ve basarken de onu spor 

yapmış olanlar iyi bilir, tamamıyla sakatlamak amaçlı olduğu da şuradan belli. Bir ayağını da 

kaldırarak yapıyor bunu, yani bir iyi niyetin olması veyahut da futbolun doğal akışına göre 

yapılmış bir hareket olmadığı kesin. Bu nedenle de, bu nedenle de benim yönetime şöyle bir 

önerim var. Gerek bu futbolcu, gerek o maçı yöneten hakemin savcılığa müracaat edilerek, 

savcılığa müracaat edilerek, hesaplarının incelenmesini talep ediyorum. Lütfen bunu yapın. Bu 

insanlar ve akrabalarının, akrabalarının ve yakın çevresine bir paralar gelmiş mi, gitmiş mi? Bunu 

bir lütfen araştırsın savcılık, bununla ilgili bir şey daha söyleyeyim, kuvvetle ihtimal Arnavut 

futbolcunun yurt dışında haliyle kendi memleketinde de hesapları vardır. Orada bu nasıl 

incelenir bilmiyor olabilirsiniz, o konuda da ben yardımcı olmaya hazırım, cebimden de parasını 

harcamak kanalıyla. Kaide, şeyiyle. Dolayısıyla mutlaka ve mutlaka eğer biz bu işlere bir son 

vermek istiyorsak, bu işlere bir son vermek istiyorsak, mutlaka ve mutlaka, bu hakemin ve bu 

sporcunun hesapları incelenmelidir. Savcılığa gerekli suç duyurusunda bulunulmalıdır. Bunun 

dışındaki şeyler tamamıyla algı operasyonlarıdır. Bu algılara da kanmamak gerekir diye 

düşünüyorum. Beni dinlediğiniz için teşekkür ederim, saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ayhan Yeğinsu’ya teşekkürler. Sayın Seçkin Koç, buyurun.  

 

Seçkin Koç 

Sayın Başkanım, Sayın Yönetim Kurulu üyeleri, divan üyeleri ve çok değerli hazirun, yine bir 

hazırlık yapmadan konuşmama başlayacağım. Eğer hatam olursa da kusuruma bakmayın, ben 
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spontane olarak, yani aklıma geldiği şekilde, konuşmayı seviyorum. İlk başta, yani şu andaki 

gündemler belli. Camiamızın etrafında dönen oyunlar belli. Fakat bundan önce, ben bazı 

konulara da dikkatinizi çekmek istiyorum. Biliyorsunuz, daha evvelden olağanüstü kurullar 

yaptık, bazı şeyleri tartıştık. Bu kurullarda Yönetim Kurulundan bazı üyelerimiz bir şekilde 

suçlandı. Suçlayanlar tabii ki eleştiri haklarını kullanabilirler ama deliller dendi, işte bir şeyler 

dendi falan, filan. Ama sonuçta başkanımız çok doğru bir şekilde ve çok doğru bir zamanda, bir 

hamle yaparak, İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına, gerekli duyuruları, suç duyurusunu yaptı. 

Şimdi sonuçta ne oldu? Deliller vardı, işte başka şeyler vardı, falan, filan. Takipsizlik kararı çıktı. 

Ne oldu? Yani ekranlarda işte şöyle delil var, bana şöyle bilgi aktarılacak diyenlerin ortaya 

koyduğu müspet bir şey var mıydı? Yoktu. Tabii ki bakın herkes eleştiri hakkını kullanabilir. Ama 

sonuçta bu tür eleştiriler, hele Yönetim Kuruluna yapılan eleştiriler, dönüp dolaşıp, camiaya bir 

zarar veriyordu. O yüzden hani bunu ben tasvip etmediğimi ilk başta size söylemek istiyorum ve 

bir delil olmadığı da hâlâ bir delil sunulamadığı ortaya çıkmıştır. Ha bu niye önemlidir? Çünkü 

öncelikle biz camia olarak kendi içimizde güçlü olmak durumundayız. Eğer birazcık bir kırılma 

olduğu zaman, ne olduğunu, hep beraber görüyoruz, yaşıyoruz, önce biz kendi içimizde güçlü 

olacağız ki, etrafa karşı da savunmamızı yapabilelim. Şimdi yani Başkan başarılı, tamam, işte 

Yönetim Kurulundan bazı üye, şöyle. Hayır, bizler başkanı seçmiyoruz, bizler Başkanla birlikte 

yönetimi, yönetimleri seçiyoruz. Hatalar olabilirse de, olabilir, insanlıktır. Ama o zaman da 

gelecek seçimde oy vermeyiz. Dolayısıyla hani böyle birebir yönetimle, yapısal eleştiri eyvallah, 

ama öbür türlü, hani delil olmadan bu tür konuşmaların camiayı zayıflattığını düşünüyorum. 

Açıkçası. Şimdi bunun dışında, son dönemde malumunuz, olaylar ve federasyonun açıklamaları. 

Şimdi ondan evvel yine bir şeye geleceğim. Daha evvelki konuşmalarımda ben yönetimi çok fazla 

savunmada kalmaması yönünde, eleştiride bulunuyordum. Önce dedim ki, tamam, hani biz maçı 

yeşil sahalarda kazanıyoruz, ama hakemler o olayı çözdüler ve sonra dedim ki, VAR, VAR nasıl 

oluyor, VAR’ı çözmemiz lazım. Tamam, o da bitti. Sonra sosyal medya, sosyal medya çok önemli. 

Saygıdeğer dinleyiciler, sosyal medyada her şey dönüyor artık ne yazık ki, dolayısıyla orayı ele 

geçirmediğimiz zaman, işte yapıymış, FETÖ’ymüş, oymuş, buymuş, bütün suçlamalarla maruz 

kaldık. Bundan dolayı, ben buraya da dikkat çekmiştim, hatta spor yazarları demiştim. Neyse, 

sonuçta geldiğimiz durumda, geçen sene her ne kadar çok savunmada kalıyorsak, ben şu anda 

bu yönetimin her türlü gerekli açıklamayı ve işlemleri yaptığını görüyorum ve çok seviniyorum 

ve bütün konularda çok aktifler şu anda ve olmaları gerektiği kadar aktifler. O yüzden kendilerini 

tebrik ediyorum, her ne kadar İbrahim Bey dese de, hani rakip takım, Fenerbahçe, o, bu, biz 

onlara cevap vermeyelim ama biz savunmada kaldıkça, biz saygı çerçevesinde durdukça, ne 

yazık ki, haklarımız yenmeye başladı. O yüzden artık savunma değil ama biz bir ne diyeyim, atağa 

geçmek durumundaydık. Yani en iyi savunma aslında ataktır, yani başka bir şey değildir. Ha bu 

bir savaş değildir, dikkatinizi çekerim. Ben hani konuşan kişilerin de yanlışlıkla sürçülisan ederek, 

savaş kelimesini kullandığını düşünüyorum. Çünkü savaş sporun yanında, yani spor kelimesinin 

yanında, hiç bağdaşmamaktadır. Yani savaşla spor yan yana düşünülemez ve evet Başkanımızın 

belirttiği gibi biz savaş değil, biz emeğimizin, yani emeğe saygının savunuculuğunu üstlenmiş 

vaziyetteyiz. Biz Galatasaray Camiasının haklarının yenmemesini sağlamaya çalışmaktayız. 

Federasyon Başkanının biz savaşa girdik, işte savaşacağız. Kiminle savaşacaksın, savaş diye bir 

şey olamaz, bir federasyon başkanının bu şekilde bir televizyonda konuşması bir kere kabul 
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edilemez. Yani bundan dolayı, zaten tarafsızlığını yitirmiştir, bununla ilgili olarak yönetim kendisi 

hakkında, yaptığı tehditlerden dolayı, suç duyurusunda bulunmuştur, aynı gün biz de 

Galatasaraylı Hukukçular Derneği olarak İbrahim Bey, İbrahim Hacıosmanoğlu aleyhinde 

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına şikâyetimizi yaptık. Çünkü kendisi Futbol Federasyonu, yani 

kendisinin bağlı bulunduğu Futbol Federasyonunun etik kurallarına uymamıştır. Ama bu etik 

kuralların aynı zamanda FIFA’nın etik kurallarıdır ve biz bir FIFA’ya bağlı bir federasyonuz ve 

FIFA’nın etik kurallarının 16 ncı ve 25 inci maddesi, bunu çok iyi kaleme almıştır. 16 ncı maddede, 

tarafsızlıktan bahsetmektedir. Şimdi bir federasyon başkanının televizyonda, seversin, 

sevmezsin, benim Dursun Başkana saygım yok şeklinde konuşmasını kabul etmek imkânsızdı. 

Çünkü sonuçta bunu sen böyle bir ortamda dile getiremezsin, yani Galatasaray Başkanı, ne de, 

hadi diyelim Fenerbahçe Başkanı olsun, böyle bir konuşmayı yapamazsın, bugüne kadar zaten 

hangi federasyon başkanı, televizyonlara çıkıp da bir kulüp hakkında veya bazı maçların hakem 

hatalarının yorumunu yapmıştır, teknik direktörü hakkında bu şekilde konuşma yapmıştır. Bunu 

kabullenmemiz mümkün değildir. Bundan dolayı, tarafsızlığını yitirmiştir, ama nedir işte sen de 

görev başındasın, belli bir zaman gelecek ayrılacaksın, tabii ki herkes ayrılıyor, yani ilelebet 

makamlarda kalmıyorsun, ben de ayrılacağım, ama işte şöyle olursa, bunun bedeli ağır olur. Ha 

belki başında bir şeyler diyor, ispatlayamazsan, edemezsen diye bir şeyleri söylüyor olabilir ama 

diğer cümlelerle birlikte bakıldığı zaman, ağır olacak, nasıl ağır olacak yani ne yapacaksın? Takımı 

mı bir yerden federasyon yani şeyden, ligden atacaksın. Hayır, yani veya Başkanımızı ne 

yapacaksın yani, dolayısıyla bu kendisinin sarf ettiği kelimeyi kabul etmemiz resmen bu bir 

tehdittir. Bundan dolayı, bu tehdit de insan bütünlüğünün korunması anlamına FIFA’da da 25 

inci maddede yer almıştır. Dolayısıyla yani bizim yapmış olduğumuz kendisi hakkında bu tehdide 

yönelik, hareketle ilgili gerekli suç duyurusunu yapmışızdır, fakat bununla da yetinmedik. Artık 

yeter diyerek, biz FIFA’ya bir dilekçe yazdık, hem FIFA’ya, hem UEFA’ya, kendi etik kurallarıyla 

ilgili olarak ve taraftarlarımızı, FIFA’ya isterlerse, dilekçeyi hukuki anlamda koyduğumuz 

dilekçeyi alıp, mail bombardımanına tutmalarını bir şekilde söyledik ve hakikaten bayağı bir 

insan FIFA’ya mailler atmaya başladı, attılar yani, UEFA’ya attılar, oraya attılar. Sonucuna 

bakacağız. FIFA harekete geçer mi, geçmez mi? Hep birlikte göreceğiz. Fakat şimdi şöyle bir 

durum var, sadece İbrahim Hacıosmanoğlu, yani federasyon başkanımızın hareketleri değil, 

şimdi ona bağlı olarak, MHK, yani merkez hakem kurulu da başka bir şekilde, bir gün öyle bir 

cevap veriyor, ertesi gün başka türlü cevap veriyor, bir diyor ki, evet hatalıdır, bir TV yayınında, 

ertesi gün biz diyor, hakemlerimizin arkasındayız. Bu şekilde olmaz ve ben bundan dolayı 

yönetimin de şu şekilde dikkatini çekmek istiyorum. Her şey bitti, artık her şey bitti, bu sefer 

futbolcularımızın yaralanmasına ve bundan sonra oynayamaz hale getirilmesine kaldı. İşte 

görüyoruz yaşananları, yavaş yavaş futbolcular sakatlanıyor, buna karşı da bir önlem alınmak 

durumunda, tabii ki VAR kayıtları, şimdi VAR kayıtlarına baktığımız zaman, oynama var mı yok 

mu? Ham halini bir almak gerekiyor, o tabii ki sizin yapacağınız bir şey, aynı zamanda Divan 

Başkanım, çok güzel dile getirdi. Yayıncı kuruluşun taraflı tutumu, ben bu konuyu bazı kişilerle 

görüştüğümde, ya işte parasal güçlükleri var bu teknik bir çalışma, dolayısıyla şimdi bu Katar’lı 

kuruluş, yeterli elemanları koyamıyor, işte sağdan, soldan, kale arkasından çekemiyor. Olabilir 

ama bu yayıncı kuruluşun içinde çalışan çok değerli Türkler de var. Çok değerlilerin bazıları, işten 

el çektirildi. Ama ben bu kadar basit düşünmüyorum. Yani burada bir kötü niyet olduğunu 
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düşünüyorum. Çünkü istenirse buraya bir iki yani bu tekniği çok iyi yapabilecek, çekimleri 

halledilebilecek insanlar oraya getirilebilir. Ama hakikaten bütün pozisyonlarda bir eksiklik var. 

Hiçbir şey göremiyoruz. Özellikle son maçlarda dikkatinizi çekerim, sadece Barış’a yapılan 

hareket değil. Öncesinde kaç kişiye, yani ayak baldırlara basmalar, etmeler, bunlar yayıncı 

kuruluş tarafından gösterilmedi. Ama yani kısaca şu kadarını söylemek istiyorum. Bu yönetimi, 

yani çoğu branşlarda yapmış olduğu çalışmalarda başarılı buluyorum, destekliyoruz ve bu 

haksızlıklar karşısında, son zamanlardaki hareket tarzlarından dolayı, kendilerini kutluyorum. 

Bunun yanında, bir şeyi ilk defa dile getirmek istiyorum. Sevgili Başkanım, sevgili Yönetim 

Kurulu, şimdi biz tarafsız bir derneğiz, Galatasaraylı Hukukçular Derneği, ismimiz Galatasaray, 

şimdi bize bir ihtarname çekildi kulüp tarafından. 2021 yılında, dendi ki amblemi 

kullanamazsınız, amblemi değiştirdik sessiz sedasız. Ondan sonra bir dava açıldı, nedir, şeyi, 

ismimizi kullanamazsınız, e niye, biz Galatasaraya değer veren, ona âşık olan, bir topluluğuz, 

hukukçu topluluğuz, yani içimizde avukatlar da var, Yargıtay üyeleri de var, profesörler de var. 

Yani böyle bir sosyal derneğiz ve Galatasaray taraftarıyız, şimdi biz ne yapacağız? İsmimizi 

Fenerbahçeli hukukçular derneği mi yapacağız? Öyle zaten dernek var. Beşiktaşlı dernek de var. 

Yani şunu kastediyorum, zaten mahkeme şöyle bir karar verdi, bilmem takip ediyor musunuz, 

etmiyor musunuz? Dedi ki, her iki branş farklıdır, yani birisi spor dalıdır, birisi hukuk dalıdır. Artı 

bunun yanında, bir Galatasarayın menfaatinin yenmesi durumu yoktur ve dava reddoldu ve bu 

dava şu anda temyiz aşamasında, ben de buradan diyorum ki, ya Yargıtay’ca da onanacak bu 

dava. Yani siz birleşmeden, bahsettiniz, güçlü olmaktan bahsettiniz, dolayısıyla bu davayı da 

çekerseniz, zaten kazanacak bir dava değil, olay biter, çünkü güzel durmuyor, yani şimdi ben ne 

oldu? Diyelim ki, davayı kazandık, ben dernek başkanıyım, ama aynı zamanda divan üyesiyim, 

şimdi buna sevinecek miyim, sevinmeyecek miyim? Yani bu bölünmüşlük burada olmasın, biz 

ne şeye kulübe karşıyız, ne bir yönetimin hukukçularıyla rekabet halindeyiz. Biz sadece 

Galatasarayın haklarını, kendi çapında şey, savunan ufak bir derneğiz, dolayısıyla bunları da 

dikkate almanızı sizden rica ediyorum. Beni dinlediğiniz için teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Seçkin Koç’a teşekkürler. Sayın Şahin Kasal buyurun, Başkanım sizin yoğun bir ajandanız 

var öğleden sonra, ne zaman ayrılmak isterseniz şey yaparız, dikkate alırız.  

 

Şahin Kasal 

Teşekkür ederim Sayın Başkanım, Şahin Kasal 10652. Değerli Divan Kurulu ve Divan Kurulu 

Başkanı, değerli Yönetim Kurulu, Yönetim Kurulu Başkanı, değerli hazirun hepinizi saygıyla 

selamlarım. 

Ben burada 3 konu hakkında konuşmak istiyordum. Birinci konuyu sağ olsun, Seçkin Bey gayet 

güzel işledi. Ama boş geçmeyeceğim, bir iki kelime de ben edeceğim. Çok ağırıma gitti, ben 

şahsen kendi adıma konuşuyorum, neyse benim şahsım adına olsun. Çok ağırıma gitti, benim 

Kulübümün Başkanına, hatta bazı yerlerde kulübüme sarf edilen bu sözler. Ayıptır, ayıptır, 

bulunduğunuz mevkiye yakışmıyor beyefendi, lütfen, lütfen, özür dileyiniz, özür iyi bir 

makamdır. Bunu değerlendiriniz derim. 
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Ben bu konuda söyleyeceğim bir şey vardı, onu geçmeden, söylemeden geçmek istemiyorum. 

Galatasarayın içinde 3000’e yakın hukukçu olduğu söyleniyor. Ben Sicil Kurulundan filan 

öğrenmedim. Bu söyleniyor, hepsi de değerli hukukçular, çoğu da profesör, doçent, hoca, çok 

da güzel işler yapıyorlar. Gördüğüm kadarıyla, aldığım bilgi şu anda Seçkin Bey’den, gayet de 

güzel bir çalışma yapmışlar, yapabileceklerini yapmışlar. O yetmez, hep beraber, hücum, hücum, 

daha da ben şahsi olarak da müracaat, ben hukukçu değilim, hukukçu olsam var ya, ortalığı 

yıkarım. Ben mekanik bir adamım yani, hiç hukukla hiçbir alakam olan bir insan değilim. Hukukçu 

ve Galatasaraylılık ruhu içinde kıpraşan arkadaşlarımızdan rica ediyorum. Saldırın bu adama, 

yapacak başka hiçbir şey yok. Yani silkeleyin demiyorum, saldırın. Evet, bu birinci konumdu, 

ikinci konum ise, üyelik konusu. Evet, Sicil Başkanımız bundan önceki toplantılarda, gayet güzel 

görsellerle bizi doyurdu, şöyle oluyor, böyle oluyor, şu kişi böyle, bunlar böyle, müracaatlar 

böyle, fakat çok kötü bir acı bir şey bu. Bizim tüzüğümüzün bizi sınırlaması, bizi değil de daha 

doğrusu, yönetimi ve sicili sınırlaması, çok katı, bunu aşmamız lazım. Neden aşmamız lazım? 

Onu da size izah edeyim. Öyle şahıslar var ki, yanlarına gidebilmek için, kapısının önüne çadır 

kurup, bir sene boyunca yatsanız, yanına gidemezsiniz. Öyle kişiler var. Hem kulübümüze 

faydalı, hem kulüp üyelerine faydalı, hem kulüp üyesi olarak, kulübe ayrı bir hava ve katkı 

sunacak kişiler, maalesef üye olamıyorlar. Bir tanesinin ismi bende var ki, onu Divan Başkanıma 

da Kulüp Başkanıma da sözlü olarak söyleyeceğim. İçi titriyor adamın, bakınız ne diyorum, 

yanına gidebilmek için bir sene bekleseniz gidemezsiniz. Ama içi Galatasarayla kıpraşıyor, 

müracaatı var, yok. Önemle rica ediyorum Başkanım, Sayın Başkanım, bu sizinle ilgili ve Yönetim 

Kurulunuzla ilgili, alacağınız kararla, tüzüğümüzde bir değişiklik yapmamız gerekiyor. Lütfen 

detaylarını açıklamama gerek yok, herkes biliyor, siz de biliyorsunuz, bu tüzüğü, bu konuyla ilgili 

değiştirecek bir çalışmanın acilen yapılmasını rica ediyorum ve söylüyorum. 

Diğer bir konu, üçüncü bir konu da onu da hızla geçeceğim. Bir sürü dostumuz, arkadaşımız var, 

Galatasarayın içindeki, olanı biteni izlemek istiyorlar, herkes youtube denilen platforma 

giremiyor. Evinde oturuyor, televizyonda seyretmek istiyor, herkeste de youtube bağlı 

televizyon yok. Herkesin evindeki internet de öyle şakır şakır çalışmıyor, mesela benim evimdeki 

internet, kahrolsun, çalışmıyor. İki günde bir mutlaka 3 saat, 4 saat kesik. Hadi telefonlar 

açıyoruz, bilmem ne, geliyor, olmuyor. Olmadıktan sonra nasıl seyredeceğim ki, başka 

kanallardan seyrediyorum. Lütfen Galatasaray TV’yi çalıştıralım, bir şekilde herkesin 

ulaşabileceği bir şekle getirelim diye düşünüyorum. Başkanım artık ona karar verecektir. Beni 

dinlediğiniz için teşekkür ederim. Bitirmeden, lafımı, eksik kalan, bütün Galatasaray Camiasına 

bütün sevgili dostlara, yeni yılda başarılar diliyorum. Bu yılın güzel geçtiğini diyemem, ama yeni 

yılın bizlere güzellikler, sağlıklar, mutluluklar getirmesini diliyorum. Saygılarımla, efendim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yeni yıl temennisi için biz de Sayın Şahin Kasal’a teşekkür ediyoruz, konuşması için de, kayıt 

vermiş olan son 2 konuşmacımız, Sayın Reşit Ömer Kükner ve Sayın Fırat Develioğlu. Buyurun 

Sayın Kükner. Sayın Kükner’in bir yansısı vardı, slayt olarak.  

 

Reşit Ömer Kükner 
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8859 Reşit Ömer Kükner, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Görseli aktarırsanız lütfen. Başkanım, 

çok yakında Kemerburgaz Metin Oktay tesislerine geçeceğimizi söyledi. Kendisinin de yer aldığı 

bir fotoğraf var, burada Galatasaray arması yanlış. Onun düzeltilmesini rica ediyorum. Belki 

düzeltildi bilmiyorum, öyle mi? Çok teşekkür ediyorum. Çünkü bu 3 Temmuz tarihli. Çok 

sevindim. Çok teşekkür ediyorum. Başkanım, geçen hafta gidecektik ama bir engel çıktı. 

Teşekkür ediyorum. Çünkü bu fotoğrafın önünde belki 100 yıl, belki 100 yıldan fazla insanlar 

resim verecekler, görünecekler, Galatasarayın doğru kullanılması, Galatasaray armasının doğru 

kullanılmasından çok mutlu oldum.  

Şimdi Tevfik Fikret salonunda konuşmak, bütün divanlardan daha farklı. Hakikaten burada, 

okulda okuyanların neler hissettiğini ucundan da olma fark edebiliyorum. Müthiş bir ortam, 

Tevfik Fikret’in gösterdiği yolda, yürüyen Galatasarayın ne kadar büyük bir camia olduğunu, bir 

kez daha kişisel olarak yaşadım. 

Size iki Trabzon başkanının cümlelerini hatırlatmak istiyorum. Bir tanesi Özkan Sümer, bizde de 

teknik direktörlük yapmıştı, gerçek bir futbol filozofudur, Fenerbahçe haksızlığı hak olarak gören 

bir kulüptür demişti. Kendisini sevgi ve saygıyla anıyorum, uzun yıllar önce bir kere aynı masada 

yemek yemiştik, bir Trabzon deplasmanına gittiğimde. İkincisi ise, bir dönem Trabzonspor 

başkanlığı yapan, şimdi Federasyon Başkanı olan kişinin cümlesi, her kim ki aynı özneli kulüpten 

bahsediliyor. Daha önceki cümlesinde var o, ama kulübün adı bu okuyacağım cümlede yok. Her 

kim ki, şike yoktur derse namussuz, şerefsiz ve haysiyetsizin dik alasıdır. Şimdi Özkan Bey’in 

cümlesi, normal bir cümle. İkinci başkan, yani okuduğum ikinci başkanın cümlesi ise şeddeli bir 

cümle. Dik alasıdır diyor. Kim şike yoktur diyorsa, namussuz, şerefsiz ve haysiyetsizin dik alasıdır 

diyor. Özkan Bey çok düzgün bir insandı, dümdüz bir insandı, hayatta menfaat karşılığında bir 

söylediğinden geri durduğunu görmedim. Özkan Bey başka bir insandı, bir daha sevgi ve saygıyla 

anıyorum. 

Galatasaray Başkanları, kutsal hazine avcılarında, Harrison Ford’un çok güzel bir sahnesi vardır. 

Karşısında bir adam, elinde kılıç, yanında goygoycuları, bağırıp çağırıyorlar, kılıç sallıyor, Harrison 

Ford’a, Harrison Ford seyrediyor, sonra çekip, alnının çatından tek bir kurşunla gerekeni yerine 

getiriyor, Galatasaray Başkanları böyledir.  

Başkanımız salıncak dedi, ananas dedi, yalı dedi, o güne kadar o elinde kılıçla yanındaki 

goygoycularla, bağırıp çağıranların hepsini susturdu, o bakımdan, Galatasaray Başkanı, az 

konuşur, öz konuşur, gerekli hamleyi her zaman yerine getirir, teşekkür ediyorum Başkanım. 

Yalının üzerine gidelim biraz, yalının çeşitli bileşenleri var. Bir tanesi, futbol federasyonu, şu 

anda Futbol Federasyonunda kurullar çalışmıyor biliyorum, Yönetim Kurulları, çay, kahve içilen, 

sonradan imzaya çıkarılan kararlar alınıyor, iki ya da üç kişi götürüyor, bütün federasyonu. 

Yalının bir başka bacağı, federasyonun alt kurulu, Merkez Hakem Kurulu, onların ne yaptığını 

biliyoruz, başındaki kişinin, niteliğini biliyoruz, maçlara ilişkin, hakemlere ilişkin 

değerlendirmelerini biliyoruz. Son haftalarda yaşananlar, aslında bir bakıma iyi oldu. Çok zarar 

gördük, pozisyon gereği, puan kaybı yaşadık ama son yılların bir deşifresi oldu, o bakımdan 

yararlı olduğunu düşünüyorum. Yalının bir başka bacağı, futbolcular, bazı futbolcular, 

kamikazeler, çaresizlikten artık, Galatasarayın oyuncularını sakatlamaya ve haince arkadan 

bileğe basarak, işlevlerini yerine getirmeye başladılar. Bu hep yapılan bir şeydi ama bu sene 

galiba biraz daha sistematik, Ayhan Bey’in söylediği konuya, ben maddi taraftan değil de, acaba 
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bu tür futbolcuların 6222 futboldaki şiddet açısından, savcılığa şikayeti mümkün mü değil mi? 

Bilemiyorum. Biz sezon başlarında federasyona, sizi kurumsal olarak dava etmeyeceğiz diyoruz. 

Öyle bir yazımız var, her sene, yani bunu vermezseniz lige almazlar sizi. Ama bireysel olarak bu 

tür suç, insan sağlığına yönelik konularda, başvuruda bulunulabilir mi çok emin değilim. Yalının 

4 üncü bacağı, en önemli ve en güncel bacağı ise Bein Sport, ben bir dönem Lig TV genel 

müdürlüğü yaptım. O kurumda herkes futbolla ilgilidir, çaycısından, genel müdürüne kadar, 

herkes futbolla ilgilidir ve bir takım taraftarıdır. Ben de Galatasaray taraftarıydım. Bilinen bir 

şeydi, o göreve getirildiğim zaman, size küçük bir örnek vereyim. Ben göreve geldiğim zaman, 

Fenerbahçe TV kurulmuştu ama Digitürk’e alınmıyordu, platforma, gelir gelmez ilk yaptığım 

işlerden bir tanesi, nedir diye araştırdım ve 3 gün içinde çözdüm olayı, çok basit bir şeydi. Ama 

uzun süredir çözülmemişti. Aziz Yıldırım odama geldi, imza töreni için, dedi ki senin Galatasaraylı 

olduğunu biliyorum ama uzun süredir çözülemeyen bir şeyi çözerek, ne kadar, kendisi yaşıyor, 

delikanlı bir adam olduğunu gösterdin dedi. Biz şu anda bu tür insanların çok fazla olmadığını 

biliyoruz, ama Galatasaray bunun üzerinden gelmelidir.  

Gösterilmeyen pozisyonlar, makaslanan pozisyonlar, montajlanan konuşmalar, hepsi bir 

yapının, yalının pardon, yalının parçası. Mehmet Büyükekşi federasyonu çok eleştirildi. 

Katılıyorum. Ama iki tane muhteşem uygulaması var. Bir tanesi yabancı VAR, ikincisi VAR 

konuşmalarının açıklanması. Eğer bu ikisi yapılmasaydı, geçen seneki şampiyonluğu 

Galatasarayın çok zora girerdi, yine olurduk ama zora girerdi. Ben onun çok önemli olduğunu 

düşünüyordum, ama şimdi anlıyorum ki, VAR konuşmalarının deşifresi de yani kamuoyuna 

aktarılması da geçmiş federasyonun çok önemli bir hamlesiymiş, iyi ki yaptılar, emin olun, o 

federasyon bu kararı vermeseydi, VAR konuşmalarını açıklamazlardı, gerçek rezalettir. Bu 

konuda ham görüntülerin mutlaka alınması lazım. Bunun sağlanması, çok önemli. Maçlarda 

Okan Buruk’un neredeyse, yaka mikrofonu yakınlığında mikrofonla ekrana yansıtan insanlar, her 

türlü melanetin içinde olan insanlardır, görüntü sansürlerler. Montaj yaparlar, görüntüyü maç 

sırasında çok geç olarak kullanırlar. Dursun Bey’e bir konuda katılmadım, çok güzel bir 

konuşmaydı, A spordaki şeyi, bir tek yabancı VAR konusunda Galatasarayın ısrar etmesi 

gerektiğini düşünüyorum. Eğer yabancı VAR gelirse, bu yalının bir bacağının birkaç parmağını 

engellemiş oluruz. Önemli olduğunu düşünüyorum. Galatasarayın temel hedefi, yabancı VAR 

konusunda özellikle bastırmaktır. 

Son olarak şunu söyleyeyim, Galatasarayın oynadığı futbolun, yani futboldan bahsediyorum, çok 

değerli ve ülke futboluna yön verecek yetkinlikte olduğunu düşünüyorum, yaşanan sakatlıklara 

rağmen, çevremizde oluşturulan olumsuzluklara rağmen, mutlaka şampiyon olacağını 

düşünüyorum, Avrupa'da da yürüyüşümüz devam edecek. Yolumuz 25 inci şampiyonluk 

yoludur, yolumuz 5 inci yıldız yoludur. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. Yaşasın Galatasaray. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Başkanımız önceden set edilmiş bir, iki toplantı için 

ayrılmak durumunda. Saygıdeğer hazirun, kayıt vermiş olan son konuşmacımız, Sayın Fırat 

Develioğlu, buyurun.  

 

Fırat Develioğlu 
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7604 Fırat Develioğlu, Sayın Divan, Sayın Yönetim Kurulu, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Şimdi 

bu Türk Futbol Federasyonu Başkanı olan kişi, en son o televizyona çıkıp bir konuşma yaptığında, 

konuşmanın içinde yani kaç defa olduğunu saymadım ama yani 10, 15 defa işte, ben adam mıyız, 

sen adam mısın, o adam falan böyle bir şey geçiyor. İşte benim 200 tane yeğenim var, işte 

şerefime hakaret edeni şöyle yaparım, yani ya arkadaş sen zaten ilkokul mezunu bir adamsın. 

Biz taçlanan baş akıllanır diye düşündük, eline Türkiye Cumhuriyeti mührü gelince, herhalde 

dedik bir olgunluk filan gelir, senin bulunduğun yer, Trabzon kahvehaneleri filan değil, burası, 

Türkiye Futbol Federasyonu, spor bu spor. Burada çocuklara örnek olunuyor. Çocukları işte kötü 

alışkanlıklardan korunuyor, bunları spora yönlendiriyoruz, burası böyle bir yer. Benim 200 

yeğenim var filan, işte daha sonra görevden gittikten sonra işte başkanla hesaplaşacak, ne 

yapacaksın ateş mi edeceksin? Ne yapacaksın, nasıl hesaplaşacaksın? Böyle bir şey yok ki yani, 

burası öyle bir yer değil, futbol bu, spor. Uluslararası bir şey, zaten yanındaki işte koalisyon 

olarak Mecnun Odyakmaz’la geldiniz, o da ilkokul mezunu veya işte benzeri bir şey. Hani dedik 

tamam bu iş ilkokulla, lise ile, üniversiteyle olmuyor, ondan sonra bir olgunluk kazanmışlardır 

yıllar içerisinde, bugün geldiğimiz nokta, bambaşka bir dünyaya gözlerimizi açtık, her şey kaosa 

götürüyorsunuz, belli sanki bu işin çok bilimini, ilimini yapmış gibi işte yerli hakemden başkasıyla 

olmaz diyorsunuz, genç çocuklarımız gelsin, onlar yönetsin işte şeyi, futbolu. Tabii kulağa çok 

güzel gelen söylemler, gençler gelsin, işte bizim Türk insanımız kazansın, bunlar beceremez mi 

filan. Bu çocukları kurban ediyorsunuz, beceremiyorlar, yani neticede ben müteahhidim, ben 

herhangi bir proje müdürünü, 10 yıllık tecrübeden az bir proje müdürünü, herhangi bir 

inşaatımın başına geçirir miyim? Getirip de 3 senelik bir genç, üniversiteyi yeni bitirmiş bir inşaat 

mühendisini, projenin başına getirebilir miyim, yani dolayısıyla, bu federasyonla bu federasyon 

başkanıyla bu işin yürümeyeceği belli. Ha diğer saikler başka, işte sürekli olarak işte kimsenin 

adamı değilim filan diyor, onun da gelmiş olduğu noktada, zımnen belki de o durumlara 

kendisini getiriyor. Dolayısıyla Sayın Başkanımızın yaptığı, suç duyurusu çok yerinde olmuştur. 

Aynı şeyi herhalde Sayın İbrahim Hatipoğlu’nun da yaptığını düşünüyorum. Kendisi de kendi 

kişilik haklarına yönelik, bu futbol ikliminin içinden çıkılmaz hale getirilmesiyle ilgili yani Türk 

futbolunu bu işten çıkartmakla ilgili bir girişim olacağını düşünüyorum. Olduğunu düşünüyorum. 

Buradaki esas önemli konu, neticede biz burası spor yapılan bir şey, spor ocağı, işte spor, Futbol 

Federasyonu, barış iklimi, barış olması gerekiyor. Ha, fakat burada kulüplerin bunlardan, 

kulüplerin kendilerine öncelik sağlamak ve işte ileriki yıllara matuf olarak, maddi imkânlarını 

daha iyi hale getirmek için diğer kulüpleri kötülemek zorunda kaldığı ile ilgili, karşı tarafın, 

rakibimizin ve bazı rakiplerimizin buna iman derecesinde bir kendilerini adamış olduklarını 

görüyoruz. Bunun içinde biz yani sadece, evet İbrahim Göknar ağabeyimizin söylediği şey doğru, 

yani neticede bizim de söylemlerimizin böyle olması gerekiyor. Ama bu defa bizim haklarımızın 

yendiğini, bizim kulübümüzün aşağıya çekildiğini göreceğiz. Dolayısıyla biz de buna yönelik, artık 

ne yapabiliriz? Yaptığımız tek şey, tabii ki, elimizde hukuk var. Hukukla her şeyi yapacağız. 

Federasyon başkanı, televizyonda çıkıp, benim kafam kırıktır diyorsa, adamı adli tıpa sevk edip, 

akli muvazenesinin yerinde olup olmadığını soracağız. Bu normal değil ki, hangi Futbol 

Federasyonu başkanı çıkıp, benim kafam kırıktır der ya, yani bu konuşmanın seviyesine bakın bir 

defa, böyle 1,5 saat süren, böyle bir konuşma yapılabilir mi? Bu adamın eline futbol emanet 

edilebilir mi? Spor emanet edilebilir mi? İşte küçük çocuklar bu ortamın içine sokulabilir mi? 
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Dolayısıyla ben bu konuda Yönetimimizin ve Başkanımızın arkasında olduğumuzu beyan etmek 

istiyorum. Zaten çok zor ve sıkıntılı bir atmosferde iş yapıyorlar. Çok fazla vektörün çakıştığı, 

üstlerine geldiği bir ortamdalar. Dolayısıyla kendilerine sabır diliyorum, biz de her zaman 

yanlarındayız, hepinize yeni yıllar ve mutlu gelecekler diliyorum. Selamlar. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler sayın konuşmacıya. Yönetim Kurulumuzdan bir katkı olacak mı? Saygıdeğer hazirun, 

Divan Başkanlık Heyeti olarak, yeni yılın tüm Galatasaraylılara, sağlık ve mutluluk, Camiamıza da 

başarı ve bol şampiyonluklar getirmesini diliyoruz ve Aralık ayı, yılın son oturumunu kapatıyoruz. 

Ocak ayında yeni divan üyesi berat töreni ve daha sonra ilan edeceğimiz, bilahare ilan 

edeceğimiz gündemle, Ocak ayında toplanmak üzere. Buyurun isterseniz, insanlar dağılıyor, 

Muhasip üyeye şey yapabilir misiniz, Seyfettin hocam.  

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

24 
 

 

 

Aykutalp Derkan (6833) 

Başkan 

 

 

 

 

 

Sonay Kale 

Başkan Yardımcısı 

Yalçın Kaya 

Başkan Yardımcısı 

 

 

 

 

 

 

Ali Tüzmen 

Yazman 

Z. Nilüfer Sanvar 

Yazman 

 


